
 
Referat fra bestyrelsesmøde torsdag den 26. juni 2025  

 

Tilstede: Hugo, Jette, Eva, Christina og Ida 

 

Stort TILLYKKE med den meget flotte studentereksamen til Eva        

 

 

Evas identificering i Sparekassen er ok. Christina og Ida er OBS på Christinas inden sommerferien. 

 

Alle opstaldningsregler er altid helt ens gældende for alle pensionærer både i stalden og på foldene. 

Hvis man har forslag til ændringer eller spørgsmål skal de stadig altid sendes til bestyrelsen på mail og ikke 

ved privat henvendelse til os.  

 

Hopperne går nu på fold 10 og 11 som oprindelig planlagt og kommer retur på sommerfold 3 og 4 ved 

udgangen af uge 28 uanset græsmængde på sommerfoldene.   

 

Vi sender mail ud til alle pensionærerne om at langt græs mv. under hegnet skal være ordnet på dagsfoldene 

senest 17/8. 

Hvis ikke er vi nødt til at viderefakturere udgiften til dette på næste staldleje, så strømmen kan løbe frit rundt 

på samtlige folde jf. opstaldningskontrakten. 

 

De 2 nye vingestøtter til sponsorspringet er nødt til at have 3. lag hvid – de står foran ridehuset  

 

Vi køber en ny Honda 435 buskrydder magen til den vi har i forvejen, hvis den ene af de 2 andre ikke kan 

repareres 

 

**** 

 

Ida:  

-Sender besked ud på staldtråden og ridehustråden, om at al ridning så vidt mulig altid skal foregå på de 

udendørs baner i sommerhalvåret. 

Indendørs ridning i sommerhalvåret efterlader et meget stort rengøringsarbejde overalt i ridehuset og i 

”Krybben” og i traktoren, som ingen har lyst til at bruge tid og kræfter på. 



-Har helt tjek på forplejning til M&M den 28/6 sammen med Zuzette og Kerstin  

-Følger op på teknisk udfordring med lydanlægget i ridehuset + opdatering af vejledningen mht. zonerne 

efter M&M  

 

 

Christina:  

-Giver info. på ridehustråden om at der ikke må på flyttes rundt på springbanen før efter M&M  

-Følger op på om den røde og sorte bom til sponsorspringet er malet 2. gang efter M&M  

-Opdaterer vejledningerne til alle hjælperopgaver ved stævner 

 

 

Eva:  

-Har sat strøm på Soundboxen til M&M på lørdag - Christina ved hvordan den virker 

 

 

Hugo:  

-Klargører mest muligt P-plads til M&M på lørdag  

-Har bestilt 9 tons 0,4 mm sand til at give ridehusbunden ”et drys” ovenpå flisen og spreder derefter resten 

ud på dressurbane 1 i hjørnet ved M og op mod B, hvor der er en niveauforskel 

-Er løbende OBS på evt. foldpleje for at udgå frøspredning af ukrudt, men der ser godt ud især på højre side 

af løbegangen.  

 

Jette: 

-Sender de tidligere vejledninger til hjælperopgaver til stævner til Eva og Christina  

-Bestiller 2 x ”Asnæs Maskinsnedkeri” streamer hos HSC til sponsorspringet  

 

*****  

Tak for dejlig jordbærkage til Eva og endnu engang TILLYKKE med huen        

 


